

Light Source CREE LED
Box dimensions H280 x L460 x D320 mm
Li-ion / LITHIUM-ION

Product code NSSOLARISLITE-LI-ION16K-2A
Battery Lithium-ion 14.8V 18A/h
Light Output 4000 8000 16000 2000
Running Time 8h 4h 2h 16h
Product Weight 5.7 kg

Product code NSSOLARISLITE-LI-ION36AH16K
Battery Lithium-ion 14.8V 36A/h
Light Output 4000 8000 16000 2000
Running Time 16h 8h 4h 32h
Product Weight 7 kg

Supplied with 16K head, rechargeable power pack, extension pole, mains charger, diffuse filter, strap
SLA / SEALED LEAD ACID

Product code NSSOLARISLITE16K
Battery SLA / SEALED LEAD ACID 12V 22A/h
Light Output 4000 8000 16000 2000
Running Time 8h 4h 2h 16h
Product Weight 9.5 kg

- SLA (sealed lead acid) batteries must be recharged after every use. Failure to do so will damage the battery.
- DO NOT LEAVE THE BATTERY IN A DISCHARGE STATE.
- Only use NightSearcher chargers to charge your Solaris



Your Solaris floodlight is designed to provide you with long duration powerful floodlighting that will meet most outdoor and indoor lighting requirements where there is no mains power available. It is free of trailing cables, quiet running and quickly installed. The extension pole will extend the lamp head unit to a maximum height of 1.3m. Before using your NightSearcher product, please read this user manual, it contains important safety information and operating instructions. Following this advice will help ensure that your product operates to its maximum potential. Whilst every effort has been taken to ensure that the accuracy of the information supplied in this booklet is correct at the time of going to print, The NightSearcher policy of continuous improvements, determines the right to change specifications without notice.



PRODUCT SET UP

The light head can be mounted directly into the power pack receptacle or mounted on the extendable pole. Insert extension pole into the power pack receptacle and secure by tightening the hand-wheel. Insert Lamp head onto the extension pole receptacle and secure in the same manner. Raise lamp head and extension pole by extending the section and securing each section until the desired height is required. Set the light to the desired angle and connect the cable to the power pack output socket and switch on. The on / off switch is a push button located at the bottom centre of the light head.

LIGHT SETTINGS

- The ON/OFF switch is located at the back of each Solaris head.

Press button for the low intensity (4000 lumens)

A second time to the medium intensity (8000 lumens)

A third time to the full power mode (16000 lumens)

Press the button again to turn off the lamp.

Press and hold from the off position for 2-3 seconds for lowest power mode (2000 lumens)

Press the button again to activate the flashing / flash mode.

Press the button again to turn off the lamp.

BATTERY & PRODUCT MAINTENANCE

Battery charging

Plug the charger into the mains supply and switch on at the socket. The LED on the charger will glow green to indicate mains voltage present.

Plug the charger into the charging socket of the power pack the LED will turn red. The LED will turn green when charging is complete. **Do not use any chargers other than those provided. Failure to do so could damage the product, cause fire or personal injury.** Charge before use until the charger shows a constant green LED. During the charging process the battery status indicator will cycle through red, amber, green. The charging indicators on the power pack will go off once the charge is complete.

NOTE: Your battery pack will not reach optimum performance until 4/5 charging cycles.

Product maintenance

Failure to follow battery maintenance could seriously affect the performance and life span of the battery. Always place the battery unit on charge before each and every use. The power pack / case have an LED battery status indicator. Press the 'press to test' button and the indicator will show green to indicate a high state of charge, amber to show partial charge and red to show the battery charge is low. The instructions hereunder list the safety measures for operating your product and charger. Before using the floodlight for the first time, or if you have not used it for a long time, you need to fully charge the battery until the charger LED turns green. Do not use any chargers other than those provided. Failure to do so could cause fire, electrical shock or personal injury. Never use a damaged charger or charger with a damaged lead. Should the charger or its lead become damaged, replace the charger immediately. All chargers are for indoor use only. Do not use an extension lead. Connect the charger directly into an electrical socket. Always make sure the product is disconnected from any power sources and turned off when performing any routine cleaning or maintenance. Do not try to repair the unit or charger yourself. Battery replacement can be done by the end user. Alternatively, your local electrician can help you. If in doubt please contact your supplier, or call NightSearcher; +44 (0)23 9238 9774.

WARRANTY TERMS

NightSearcher products have been carefully tested and inspected before shipment and are guaranteed to be free from defective materials and workmanship for a period of 12 months (NSSOLARISLITE16K) 3 years (NSSOLARISLITE-LI-ION16K-2A) from the date of purchase provided that the enclosed instructions have been followed. Should you experience problems with your NightSearcher product, please return the item, complete with any chargers, to your place of purchase or contact NightSearcher Ltd direct. Your NightSearcher guarantee does not apply to normal wear and tear, nor does it cover any damage caused by misuse, careless or unsafe handling, alterations, accidents or repairs attempted or made by any personnel without prior approval from NightSearcher Ltd. Your NightSearcher guarantee is not effective unless you can provide a dated proof of purchase. Please note that this guarantee does not affect your statutory rights. If at any time, you need to dispose of this product or parts of this product: Please note that waste electrical products, batteries and bulbs should not be disposed of with household waste. Please recycle where facilities exist, check with your local authority for recycling advice.

Source LED	CREE LED			
Dimensions box	H280 x L460 x D320 mm			
Li-ion / LITHIUM-ION				
Code produit	NSSOLARISLITE-LI-ION16K-2A			
Batterie	Lithium-ion 14.8V 18A/h			
Sortie lumineuse	4000	8000	16000	2000
Autonomie	8h	4h	2h	16h
Poids produit	5.7 kg			
Code produit	NSSOLARISLITE-LI-ION36AH16K			
Batterie	Lithium-ion 14.8V 36A/h			
Sortie lumineuse	4000	8000	16000	2000
Autonomie	16h	8h	4h	32h
Poids produit	7 kg			

Fourni avec	Tête 16K, powerpack rechargeable, mât extensible, chargeur secteur, filtre de diffusion, bandoulière			
SLA / PLOMB-ACIDE				
Code produit	NSSOLARISLITE16K			
Batterie	SLA / PLOMB-ACIDE 12V 22A/h			
Sortie lumineuse	4000	8000	16000	2000
Autonomie	8h	4h	2h	16h
Poids produit	9.5 kg			
• Les batteries acide-plomb doivent être rechargées après chaque utilisation. Ne pas le faire endommagera la batterie. • NE PAS LAISSER LA BATTERIE TOTALEMENT DECHARGEE. • N'utiliser que les chargeurs fournis par NightSearcher Ltd.				



NOTICE UTILISATION

Important: Merci de lire attentivement cette notice afin d'obtenir les meilleures performances de ce produit en toute sécurité. Les informations contenues dans ce manuel sont exactes au moment de l'impression, cependant NightSearcher conserve le droit de modifier sans préavis les caractéristiques du produit.

MISE EN PLACE

Monter la tête directement sur le bloc d'alimentation, ou sur le mât extensible, et l'orienter dans la direction voulue. Si montée sur le mât, la tête Solaris peut s'élever jusqu'à 1.3m. Verrouiller la position en serrant fermement les écrous de sécurité. Lors du démontage des mâts veillez à retenir fermement les éléments avant d'ouvrir ou de fermer les écrous de sécurité afin d'éviter le risque de chute soudaine.

MODE D'ALLUMAGE TETE SOLARIS 16K

L'interrupteur marche / arrêt est un bouton presseur situé à l'arrière de la tête SOLARIS 16K.

Appuyez sur le bouton pour la faible intensité (4000 lumens)

Un deuxième fois pour l'intensité moyenne (8000 lumens)

Une troisième fois pour activer le mode pleine puissance (16 000 lumens).

Appuyez à nouveau sur le bouton pour éteindre la lampe.

Lorsque la tête est éteinte, appuyez, maintenez pendant 3 secondes puis relâchez l'interrupteur pour activer le mode économie (2000 lumens)

Une fois le mode économie activé, appuyez à nouveau sur le bouton pour activer le mode clignotant / flash.

Appuyez à nouveau sur le bouton pour éteindre la lampe.

CHARGE DE LA BATTERIE

Charger avant la première utilisation jusqu'à ce que le chargeur indique un voyant VERT fixe sur le chargeur.

Branchez le chargeur sur une prise secteur 230-240V. La LED sur le chargeur s'illuminera en ROUGE pour indiquer la tension secteur.

Branchez le chargeur à votre valise Solaris. La LED sur le chargeur s'illuminera VERT lorsque la charge est terminée.

Lors de la charge les voyants lumineux sur la valise Solaris vont clignotant en séquence rouge > orange > vert de manière continue jusqu'à ce que la charge soit terminée et complète.

N'utilisez pas de chargeur différent que celui fourni par NightSearcher. Ne pas suivre cette consigne pourrait endommager le produit, provoquer un incendie ou présenter un danger pour l'utilisateur.

REMARQUE: Votre batterie n'atteindra des performances optimales qu'après 4 à 5 cycles de charge complets.

MAINTENANCE DE VOTRE PRODUIT

Le non respect de l'entretien de la batterie pourrait sérieusement affecter les performances et la durée de vie de la batterie.

Les instructions ci-dessous énumèrent les mesures de sécurité pour l'utilisation de votre produit et chargeur.

N'utilisez jamais un chargeur endommagé ou le chargeur avec un cordon endommagé. Si le chargeur ou son câble est endommagé, remplacez-le immédiatement. Tous les chargeurs sont fait pour être utiliser en intérieur et ne sont pas protégés contre l'eau ou la poussière. Ne pas utiliser de rallonge. Branchez le chargeur directement dans une prise secteur. Toujours s'assurer que le produit est déconnecté de toute source d'énergie et éteint lors des tâches de nettoyage ou d'entretien du produit. Ne pas essayer de réparer l'appareil ou le chargeur soi-même.

Merci de contacter NightSearcher Limited ou un distributeur pour le remplacement de votre batterie.

GARANTIE

Les produits NightSearcher ont été soigneusement testés et inspectés avant l'expédition et sont garantis sans défaut pendant 3 mois (NSSOLARISLITE-LI-ION16K-2A) pour une période de 12 mois (NSSOLARISLITE16K) à partir de la date d'achat, à condition que le Instructions ont été suivies. Si vous rencontrez des problèmes avec votre produit NightSearcher, veuillez retourner l'article, avec tous les chargeurs, à votre lieu de vente ou contacter directement NightSearcher Ltd. Votre garantie NightSearcher ne s'applique pas à l'usure normale et ne couvre pas les dommages causés par une mauvaise utilisation, une manipulation négligente ou dangereuse, des modifications, des accidents ou des réparations tentées ou effectués par tout personnel sans l'autorisation préalable de NightSearcher Ltd. À moins que vous ne puissiez fournir une preuve d'achat datée. Veuillez noter que cette garantie n'affecte pas vos droits légaux. Si à tout moment, vous devez éliminer ce produit ou des parties de ce produit: Veuillez noter que les déchets de produits électriques, les batteries et les ampoules ne doivent pas être jetés avec les ordures ménagères. S'il vous plaît recycler où les installations existent, vérifiez auprès de votre autorité locale pour les conseils de recyclage.